
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 328
Kan ministeren bekræfte, at Lillebæltsbroen har sat sig med 0,75 m siden ind-
vielsen i 1935 og at der i dag kun er en lille margin i forhold til sikkerheds-
grænsen for denne kombinerede vej- og jernbanebro. Ministeren bedes op-
lyse, om der i forbindelse med aftalen om udmøntning af Togfonden er taget
højde for en fremtidssikring af togenes passage af Lillebælt? Kan ministeren
udelukke, at der for Lillebæltsbroen i de kommende årtier kan opstå en situati-
on som for Storstrømsbroen med deraf følgende omfattende behov for ekstra-
ordinære anlægsbevillinger til en helt ny jernbanebro over bæltet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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